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ZÁPIS 

Z 12. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV  

konaného dne 19. prosince 2016 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 11. zasedání ZO 

3) Schválení návrhu zadání 1. změny územního plánu Braškov 

4) Výsledek hospodaření obce k 30.11.2016 

5) Změna č. 6 rozpočtu na rok 2016 

6) Veřejnoprávní smlouvy o dotaci pro TJ Sokol Braškov a pro SDH Braškov 

7)  Návrh rozpočtu na rok 2017 a rozpočtový výhled na r. 2018-2020 

8) Program rozvoje obce – aktualizace 

9) Obecně závazná vyhláška o pohybu psů na veřejném prostranství  

10) Výstavba telekomunikační věže T-Mobile –  3 smlouvy 

11) Různé 

12) Diskuse 

13) Usnesení a závěr 

 
Starosta navrhl doplnění a rozšíření zveřejněného programu tohoto zasedání v bodě 11) Různé o: 

a) Podání žádosti na SFDI a spolufinancování akce Komunikace Braškov, Valdek – V. Dobrá 

b) Smlouva o partnerství s Obcí Velká Dobrá na akci „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. 

Dobrá  

c) Schválení dodavatele a kupní smlouvy na cisternovou automobilovou stříkačku 

d) Smlouva o společném zadání veřejné zakázky s KSÚS Středočeského kraje 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny. 

 

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 12 členů zastupitelstva, s menším zpožděním se dostavil J. Peták, omluveni: Ing. M. 

Vostrá a J. Sochna.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou 

obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o doplnění 

programu o uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému 

návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude 

řídit schváleným programem. Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy, které zastupitelé 

obdrželi, jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: E. Střelečková a J. Peták.  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně Ing. M. Randáková, členové 

Ing. K. Dolejšová a Ing. M. Doksanský.  
 

 

K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 11. ZASEDÁNÍ  

Zprávu o kontrole plnění usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách. 

 

Připomínka P. Horník: 

Na 11. zasedání zastupitelstva jsme zrušili bod č. 1) z 10 zasedání ZO, tím jsme zrušili celé 

pořízení změny územního plánu….. Možná je to pouze administrativní chyba, ale bude muset 

dojít k novému hlasování, právoplatně jsme zrušili tento bod. 
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Odpověď starosty: šlo o to, že Magistrát města Kladna na to neměl čas a zvolili jsme pouze 

jiného pořizovatele. Pokud je to psané jinak, je to špatně. O vysvětlení požádám paní 

Klenorovou. 

Odpověď Z. Klenorová: to je nedorozumění, nerušili jste pořízení změny územního plánu, 

rušili jste pouze v části, že pořizovatelem nebude Magistrát města Kladna ale Obecní úřad 

Braškov. 

 

Starosta navrhl pro nápravu této chyby, aby dalším bodem programu byla revokace 

usnesení 11. zasedání a poté znovu revokace 10. zasedání zastupitelstva a požádal ing. 

Randákovou o přednesení návrhu usnesení: 

Kdo souhlasí s revokací:  

1) revokace bodu d) usnesení 11. zasedání zastupitelstva obce ze dne 31.10.2016 

2) bodu 3) usnesení č. 1 z 10. zasedání zastupitelstva obce ze dne 22.8.2016, kde se mění  

pouze pořizovatel z Magistrátu města Kladna na Obecní úřad Braškov 

  

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 hlas (P. Horník) 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali kontrolu o plnění usnesení 11. zasedání na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 3) SCHVÁLENÍ NÁVRHU ZADÁNÍ 1. ZMĚNY ÚZEMNÍHO PLÁNU 

Výslednou verzi návrhu zadání zastupitelé obdrželi vč. zprávy o vyhodnocení 

připomínek, požadavků a podnětů k návrhu zadání datovanou prosinec 2016 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

   

Kdo souhlasí se schválení výsledné verze návrhu zadání změny č. 1 územního plánu Braškov 

datovanou prosinec 2016 a bere na vědomí Zprávu o vyhodnocení připomínek, požadavků a 

podnětů k návrhu zadání změny č. 1 ÚP Braškov? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 1 hlas (P. Horník) 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno 

 

 

K bodu 4) VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ OBCE K 30.11.2016 

Výsledek hospodaření zastupitelé obdrželi a byl otištěn v B. novinách. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali výsledek hospodaření k 30.11.2016 na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 5) ZMĚNA Č. 6 ROZPOČTU OBCE NA ROK 2016 

      Návrh změny rozpočtu zastupitelé obdrželi vč. změny č. 5 schválené radou obce. 

      Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením změny č. 6 rozpočtu obce na rok 2016? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 6) VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY O DOTACI PRO TJ SOKOL BRAŠKOV A PRO 

SDH BRAŠKOV 

Návrhy všech 4 smluv včetně žádostí od TJ Sokol Braškov a SDH Braškov zastupitelé  

obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv č. 1 až 3/2017 o poskytnutí dotace TJ Sokol 

Braškov na celoroční provoz ve výši 180 tis. Kč, 120 tis. Kč a 20 tis. Kč a veřejnoprávní smlouvy  

č. 4/2017 s SDH Braškov ve výši 200 tis. Kč? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 7) NÁVRH ROZPOČTU OBCE NA ROK 2017 A ROZPOČTOVÝ VÝHLED NA 

ROK 2018 AŽ 2020 

Návrh rozpočtu včetně závazných ukazatelů, které jsou stanoveny dle odvětvového 

třídění rozpočtové skladby byl zveřejněn na úřední desce a v B. novinách, aby se k němu 

mohli občané vyjádřit. Návrhy všech rozpočtů jste obdrželi. Návrh rozpočtu na rok 2017 

je schodkový. Schodek je hrazen z přebytku minulých let.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením rozpočtu obce na rok 2017 jako schodkovým. Schodek ve výši 

4.994.800,-- Kč bude hrazen z přebytku minulých let. Závazné ukazatele jsou stanoveny dle 

odvětvového třídění rozpočtové skladby (paragrafy). 

Kdo souhlasí s rozpočtovým výhledem na roky 2018 až 2020? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 8) PROGRAM ROZVOJE OBCE – AKTUALIZACE 

Aktualizovanou tabulku „Program rozvoje obce“ zastupitelé obdrželi a byla otištěna v BN. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Kdo souhlasí se schválením aktualizovaného Programu rozvoje obce z prosince 2016? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 9) OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA O POHYBU PSŮ NA VEŘEJNÉM 

PROSTRANSTVÍ 

Návrh vyhlášky č. 2/2016 je výsledkem řady konzultací a byl předjednán s MV ČR a 

schválen 38. schůzí rady obce. 

Jsou k tomuto návrhu vyhlášky dotazy či připomínky? 

Dotazy: 

Š. Pilátová: Proč tady máme pořád tak přísné podmínky, když jsme na vsi? 

Odpověď starosty: Vyhláška není mířena proti lidem, kteří mají psy, kteří neškodí ostatním lidem a 

umí s nimi zacházet. Je míněna jako nástroj proti občanům, s nimiž bychom si nevěděli rady a kteří 

nemají své psy pod kontrolou.  

Odpověď ing. Kolrusz: Není povinnost obce mít vyhlášku, je to jen jako preventivní opatření, proti 

těm, kteří psa neumějí ovládat a mohou způsobit značné škody. Jsou ještě další zákony, se kterými 

souvisí pohyb psů – zákon myslivecký, občanský, o týrání zvířat, ale všechny řeší jen následky.  

 

Kdo souhlasí se schválením Obecně závazné vyhlášky č. 2/2016, kterou se stanovují pravidla pro 

pohyb psů na veřejném prostranství v obci Braškov? 

Pro: 11 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková) 

Proti: 2 hlasy (Š. Pilátová, T. Votava) 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno 

 

 

K bodu 10) VÝSTAVBA TELEKOMUNIKAČNÍ VĚŽE T-MOBILE 

Starosta uvedl, že návrh všech tří smluv s T-Mobile Czech Republic a.s. zastupitelé 

obdrželi. Na Háji, postaví T-Mobile vyšší věž a obci dá za to k dispozici data -  ve výši 200MB. 

Započteme si to za nájem pozemku - nula od nuly – nájem od výše dat. 

 

 Smlouva o firemním řešení 

 Smlouva o nájmu části nemovitosti p.č. 245/15 

 Dohoda o započítávání vzájemných pohledávek 

Dotazy:  

P. Horník: ke stožáru byl plánek půdorysu, tam vznikne plot? 

Odpověď starosty: tam nebude žádný plot, jen rozvaděč na stožáru - sloup s bednou. Musejí udělat 

větší základ, protože stávající sloup bude vyšší.        

 

Kdo souhlasí s uzavřením smluv se spol. T-Mobile ve věci výstavby a provozování 

telekomunikační věže na pozemku p.č. 245/15 a se započítáváním odběru dat a nájemného? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 11) RŮZNÉ 

a) Podání žádosti na SFDI a spolufinancování akce Komunikace pro pěší Braškov, Valdek 

– V. Dobrá 

K podání žádosti na SFDI a spolufinancováním akce „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek 

– V. Dobrá ve výši 15% starosta uvedl, že obec bude čekat na způsob, jak sehnat peníze i na 

kofinancování, jinak nepodepíše smlouvu o dílo. Tento projekt se bude realizovat v roce 

2017. 

 

Dotazy: 

P. Horník - Máme už předpoklad, kolik to vyjde? 

Odpověď starosty: Inženýrská cena je 14 mil. Kč a podle mého odhadu profesionála se to vysoutěží 

za 9, tudíž spoluúčast by mohla být 500 tis. Kč až 1 mil. Kč. 

 

Kdo souhlasí s podáním žádosti na Státní fond dopravní infrastruktury a spolufinancováním akce 

Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

b) Smlouva o partnerství s Obcí Velká Dobrá na akci „Komunikace pro pěší Braškov, 

Valdek – V. Dobrá  

Návrh smlouvy o partnerství s Obcí V. Dobrá – spolupráci na přípravě, propagaci a realizaci 

projektu Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá zastupitelé obdrželi.  

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy o partnerství s Oobcí Velká Dobrá? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

c) Schválení dodavatele a kupní smlouvy na Cisternovou automobilovou stříkačku pro 

obec Braškov 

Protokol o posouzení a hodnocení nabídek veřejné zakázky „Cisternová automobilová 

stříkačka pro obec Braškov o výběru nejvhodnější nabídky od THT Polička s.r.o. společně 

s návrhem kupní smlouvy za cenu ve výši 6.280.000,-- Kč bez DPH jste obdrželi. 

 

 

Kdo souhlasí s rozhodnutím o výběru nejvhodnější nabídky od firmy THP Polička s.r.o. ve výši 

6.280.000,-- Kč bez DPH a pověřením starosty podpisem kupní smlouvy s vybraným uchazečem?  

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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d) Smlouva o společném zadání veřejné zakázky s KSÚS Středočeského kraje 

Návrh smlouvy obdrželi zastupitelé při dnešním jednání na stůl. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením smlouvy o společném zadání veřejné zakázky s KSÚS ohledně 

Komunikace pro pěší Braškov, Valdek – V. Dobrá? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Horník, Ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Ing. Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 12) DISKUSE 
V diskusi se přihlásil o slovo: 

Ing. J. Horník: chtěl bych se zeptat k návrhu změny č. 1 územního plánu, který jsem si prostudoval 

na internetu, proč je na každém listu dole uvedena změna č. 3?  

Odpověď Z. Klenorové: je to překlep v zápatí, to se dá opravit a zveřejnit, není problém. Všechny 

dotčené orgány  se vyjádřili k návrhu zadání změny č. 1, není to procesní chyba. 

Ing. J. Horník: Jsem tady poprvé na zastupitelstvu, ale zarazilo mě že se tady nevěnuje pozornost 

právním chybám, které mohou mít důsledky do budoucna. Zrovna ta chyba s usnesením, kterou jste 

tady řešili revokací revokace, tak myslím zakládá důvod pro zrušení celé akce, protože v průběhu 

připomínkového řízení se změnily podmínky toho návrhu.  

Odpověď Z. Klenorové: já myslím, že ne, protože ten návrh zadání změny č. 1 byl zpracován a 

rozesílán v říjnu a o změně bylo rozhodnuto zastupitelstvem, že bude pořízena 22.8.2016. Tedy 

v době projednávání platilo usnesení zastupitelstva o pořízení změny úz. plánu. Je to dotaz pro 

právníka.  

Odpověď starosty: paní Klenorová, nechte si udělat právní rozbor toho, co jsme tady dnes řešili. 

Ing. J. Horník: mám ještě delší diskusní příspěvek, který předám zapisovatelce v písemné podobě. 

Týká se toho, že se v posledních několika měsících se ze strany orgánů obce Braškova a dalších 

osob rozběhla kampaň ke zpochybnění vlastnických práv manželů Horníkových k pozemkům p.č. 

419 a 420 mezi bývalou prodejnou Jednoty a hospodou U Chalupů.  

(Celý příspěvek je přílohou originálu tohoto zápisu) 

Odpověď starosty: Diskusní příspěvek pošlete ještě písemně jako stížnost. 

 

 

K bodu 11) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. Dolejšová. Připomínky ani 

návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, ing. Kolrusz, 

Peták, Pilátová, Sochna, Stádník,  Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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Usnesení 

12. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 19. prosince 2016 na OÚ 

Braškov 
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

 bere na vědomí 

1) zprávu o kontrole plnění usnesení 11. zasedání zastupitelstva z 31.10.2016 

2) výsledek hospodaření obce k 30.11.2016 

3)  „Zprávu o vyhodnocení připomínek, požadavků a podnětů k návrhu zadání změny č. 1 

územního plánu Braškov“ datovanou prosinec 2016 

 

 souhlasí 

1) S uzavřením veřejnoprávních smluv č. 1, 2 a 3 o poskytnutí dotace TJ Sokol Braškov na 

celoroční provoz ve výši 180 tis. Kč, 120 tis. Kč a 20 tis. Kč 

2) S uzavřením veřejnoprávní smlouvy č. 4 o dotaci SDH Braškov ve výši 200.000,-- Kč 

3) S uzavřením smluv se společností T-Mobile Czech Republic a.s. ve věci výstavby a 

provozu telekomunikační věže na pozemku p.č. 245/15 a plnění v oblasti informačních 

technologií a jejich započítávání 

4) S podáním žádosti na SFDI a spolufinancováním akce „Komunikace pro pěší Braškov, 

Valdek – V. Dobrá“ ve výši 15%. Tento projekt se bude realizovat v roce 2017. 

 

 

 schvaluje 

1) V souladu s ustanovením § 47 odst. 5 stavebního zákona výslednou verzi návrhu zadání 

změny č. 1 územního plánu Braškov datovanou prosinec 2016 

2) Změnu č. 6 rozpočtu obce na rok 2016 s příjmy ve výši 24.856.305,-- Kč a výdaji ve 

výši 18.347.400,-- Kč 

3) Rozpočet obce na rok 2017 jako schodkový. Schodek ve výši 4.994.800,-- Kč hrazen 

z přebytku minulých let. Závazné ukazatele jsou stanoveny dle odvětvového třídění 

rozpočtové skladby (paragrafy). 

4) Rozpočtový výhled na rok 2018, 2019 a 2020 

5) Aktualizovaný Program rozvoje obce  

6) Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2016 o pohybu psů na veř. prostranství v Obci Braškov 

7) Postup hodnotící komise u veřejné zakázky „Cisternová automobilová stříkačka pro 

obec Braškov“ společně s výběrem nejvhodnější nabídky od THT Polička s.r.o. za cenu 

6.280.000,-- Kč bez DPH. Pověřuje starostu podpisem rozhodnutí o výběru 

nejvhodnější nabídky a podpisem kupní smlouvy s vybraným uchazečem.  

8) Smlouvu o partnerství s obcí V. Dobrá na akci „Komunikace pro pěší Braškov, Valdek 

– V. Dobrá“ 

9) Smlouvu o společném zadání veřejné zakázky s Krajskou správou a údržbou silnic Stč. 

kraje 

 

 

 revokuje  

3) revokaci bodu d) usnesení 11. zasedání zastupitelstva obce ze dne 31.10.2016 

4) bod 3) usnesení č. 1 z 10. zasedání zastupitelstva obce ze dne 22.8.2016 a mění se 

pouze pořizovatel na Obecní úřad Braškov 
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 pověřuje 

starostu obce podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír D r á b 

 starosta 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé 

Eva   S t ř e l e č k o v á 

 

Jiří   P e t á k 

 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 


